

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/63
5 December 1975

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE SEVENTEENTH MEETING (1975)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

As agreed there will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the new ILO Building, Room VII R-2, on Monday to Wednesday, 15-17 December. The meeting will start at 10.0 a.m.

The following are the main subjects for discussion:

1. Approval of the draft report of the sixteenth meeting (document TEX.SB/W/64 - will be circulated).
2. Review of notifications
 - (a) Canada/Korea - Article 3 (TEX.SB/71);
Replies to the questions put to Canada were circulated to members at the last meeting on 1 December. The notification of the agreement reached between the two parties is still awaited.
 - (b) Australia/Singapore - Article 3:5(iii) (TEX.SB/89 and Addenda 1, 2 and 3);²
 - (c) Romania - Article 2:4 (TEX.SB/92);
 - (d) Hungary - Article 2:4 (TEX.SB/41/Add.2).
3. Continuation of the discussion of Article 3:8 (renewal of restrictions)
 - (a) Austria/Hong Kong - Article 3 (TEX.SB/93);
 - (b) Australia/Korea - Article 3 (TEX.SB/94).
4. Continuation of the discussion of Article 1:2 (minimum viable production).
5. Import surveillance systems - present status of replies received.
6. Other business.

¹Thirty-first meeting of the TSB.

²TSB/89/Add.3 which sets out the communication received from Singapore is being circulated.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/63
5 décembre 1975

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA DIX-SEPTIEME REUNION (1975)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

Comme il a été convenu, une réunion de l'organe de surveillance des textiles aura lieu du lundi 15 au mercredi 17 décembre, au siège de l'OIT (nouveau bâtiment) Salle VII R-2. La réunion commencera à 10 heures.

Les débats porteront principalement sur les questions ci-après:

1. Adoption du projet de rapport sur la seizième réunion (document TEX.SB/W/64 qui sera distribué).
2. Examen des notifications
 - a) Canada/Corée - Article 3 (TEX.SB/71);
Les réponses aux questions posées au Canada ont été communiquées aux membres au cours de la dernière réunion, le 1er décembre. La notification de l'accord conclu entre les deux parties est toujours attendue.
 - b) Australie/Singapour - Article 3:5 iii) (TEX.SB/89 et Addenda 1, 2 et 3)²;
 - c) Roumanie - Article 2:4 (TEX.SB/92);
 - d) Hongrie - Article 2:4 (TEX.SB/41/Add.2).
3. Suite de la discussion sur l'article 3:8 (reconduction des restrictions)
 - a) Autriche/Hong-kong - Article 3 (TEX.SB/93);
 - b) Australie/Corée - Article 3 (TEX.SB/94).
4. Suite de la discussion sur l'article 1:2 (production minimum viable).
5. Systèmes de surveillance des importations - Situation actuelle des réponses reçues.
6. Autres questions.

¹Trente et unième réunion de l'OST.

²Le document TSB/89/Add.3 où figure le texte de la communication de Singapour est en cours de distribution.